
Bestyrelsesberetning -l generalforsamlingen 
 
Mundtlig beretning fra formanden 
 
Peter, der jo var formand for bestyrelsen, har fået nye udfordringer på sit arbejde, som betød, at vi i 
september må<e lave en ny kons-tuering, hvor jeg blev forfremmet -l formand – og det er derfor, jeg har 
ordet nu. Peter er fortsat i bestyrelsen og agerer i formandens sted som bestyrelsesansvarlig i forhold -l 
byggeriet af ny samlingssal. 
 
Lad os starte med den tradi-onelle gennemgang af bestyrelsens sammensætning: 
Som nævnt er jeg nu formand med Søren Kofoed ved min side som næsEormand. Søren er med i 
bestyrelsen som repræsentant for Bap-stkirken i Danmark. 
 
Så har vi de forældrekreds-valgte: Tina Louise Løndal Schaksen og Heidi Porsborg Christensen. Heidi er trådt 
ind i bestyrelsen som suppleant for Steffen Michael Jørgensen. 
 
Derudover er der de skolekreds-valgte, som ud over mig er: Arne Juel Jensen, Peter Krogh Jacobsen, Sarah 
Basnov, Simon Skårhøj og Sine Thorndal. 
 
Endelig har vi fra skolen forstander Henrik Kris-ansen, viceforstander Carsten Overbeck, afdelingsleder på 
eRerskolen Jens Schurmann, administrator Rikke Møller Mortensen og lærerrådsformand Trine Grande.  
 
Skoleåret 22/23 slu<ede med et elevtal på 372, 237 på privatskolen og 135 på eRerskolen, og i de<e skoleår 
startede vi med 147 på eRerskolen og 218 på privatskolen, altså i alt 365. Det er især 7. klasse på 
privatskolen, som er svær at få fyldt, og det bliver ikke nemmere -l det kommende skoleår, hvor det pt. ser 
ud -l, at vi kun kan opre<e to 7. klasser. Vi har talt meget om det i bestyrelsen, og skolen har igangsat flere 
ini-a-ver for at forsøge at hæve elevtallet. Vi er ramt af ’the perfect storm’ med mindre årgange, ændringer 
i skolestrukturen i kommunen, så flere nu fly<er skole allerede eRer 5. klasse, at Sejergaardsskolen holder 
fast på flere elever – og så at flere familier er presset rent økonomisk pga. infla-onen, og det dermed er 
blevet sværere at sende børn -l os. Vi forventer heldigvis, at naturlig afgang blandt personalet dækker 
nedgangen i ak-viteterne. Pt. har vi 209 elever på privatskolen. 
På eRerskolen har vi haR et år med mere frafald, end vi har været vant -l længe, og tallet er i dag 133. 
 
Personalet 
På personalesiden har vi det sidste år sagt farvel -l Hans Gleie og Lisbeth Iversen, som er ersta<et af Simon 
Aaron Bohr og Soo Loldrup Krusegaard. I køkkenet er Nanna Berthelsen blevet færdiguddannet, og Julie 
Skov Hansen er blevet ansat. Vi har en ansat i jobprøvning på skolens bibliotek og har fortsat en, der 
arbejder med -lknytning -l en af vores grønlandske elever. Bjarke Larsen og Josefine Bøtker Bjørnskov skal 
på barselsorlov i det kommende år. 
 
Økonomien 
Skolens økonomi er afængig af elevtallet, og når det er vigende, kan det selvfølgelig ses på regnskabet. 
Med de fortsat højere priser, s-gende renter og nu også store løns-gninger har bestyrelsen haR stort fokus 



på at holde styr på økonomien, og Henrik, Rikke, Arne og jeg var i eReråret -l et fyraRensmøde i 
ERerskoleforeningen om skolers økonomi. Vi har heldigvis dyg-ge medarbejdere, som arbejder benhårdt 
med at styre indtægter og – især – udgiRerne, så vi om lidt kan blive præsenteret for et regnskab med 
næsten samme overskud som sidste år. Vores revisor er -lfreds med overskudsgraden, som er 
gennemsnitlig for landet, og han er ikke bekymret for overskuddets størrelse. Men jeg vil overlade 
regnskabssnakken -l Rikke, når hun præsenterer regnskabet senere. 
 
Byggeriet 
Det er næsten ubærligt, at vi stadig har et s-llestående byggeri liggende. Det er ufa<eligt, hvor lang -d det 
kan tage med syn og skøn og forberedelser ifm. voldgiRer. Vi har i bestyrelsen brugt frustrerende lang -d på 
byggesagen på trods af, at vi er i venteposi-on pga. de lange sagsbehandlings-der, som er ude af vores 
hænder. Men Henrik fortæller mere om byggesagen under punkt 7.  
 
Skolekredsen 
Vi har de sidste år talt om, hvordan vi kan promovere skolekredsen. Den er blevet omtalt på møder i 
Bap-stKirken, der er lavet foldere, som bl.a. lå fremme -l sidste julemarked, og nogen fra bestyrelsen vil 
være -l stede -l både elevstævnet og julemarkedet i år. 
 
Afslutning 
Vi har fået mange nye med i bestyrelsen de sidste to år, og derfor valgte vi i januar at holde en 
bestyrelsesdag kun for de valgte medlemmer, hvor vi kunne lære hinanden bedre at kende og høre om 
hinandens ønsker og visioner for skolen og bestyrelsesarbejdet. Det var godt at høre, hvor engagerede alle 
er i at stø<e op om skolen, og hvor taknemlige vi er for det arbejde, skolens dedikerede ansa<e lægger for 
dagen for vores fælles skole. 
Mine sidste ord skal være en tak -l den øvrige bestyrelse for samarbejdet og stø<en i de måneder, jeg har 
været formand og en tak -l alle skolens ansa<e for det store arbejde, I yder for eleverne. 


